
REFERAT ROTARY MØTE 080310 

 

Møtet ble satt kl. 1900. 

Kveldens foredragsholder dir. Aslag Hjelde måtte avlyse på kort varsel.  

Presidenten valgte å ta en gjennomgang av Rotary året. 

Hvor er vi i dag i forhold til målsettingen ved president årets begynnelse?  

Det ble en interessant diskusjon; blant de spørsmålene vi stilte oss var hvorvidt fremmøteprosenten 
var det viktigste parameteret. Det ser nesten ikke slik ut, av de fremmøte var det nok enighet om at 
en fremmøteprosent på rundt 60% er greit nok, i en travel hverdag. 

Det var enighet om at programinnholdet i klubben er imponerende, og det er viktig at nivået 
opprettholdes slik det er i dag. 

Med vennlig hilsen 

Timmy 


